
Zpráva předsedy KCHBO 
 

Vážení a milí členové, 
 

V uplynulém roce jsme pořádali dvě PP a PT v Čechách a jednu na Moravě. Akce byli ziskové. 
Klub pořádal klubovou a speciální výstavu v Mladé Boleslavi, kde probíhaly i závody v agility a 
v poslušnosti. Klubovou výstavu na Moravě doplnil též závod v agility.  
 
Agility závody při výstavách byly ziskové. 
 

Klub se dále podílel na MR BO v agility, které proběhlo při MVP v Praze – Letňanech. 
Bohužel neproběhlo žádné vítání, ale v letošním roce máme přislíbeny dvě akce tohoto druhu. 

Jednu na Moravě asi v dubnu a druhou v Čechách na začátku července. 
 
Na MS BO v agility ve Francii startovalo osm týmů. Do finále se dostaly – Martina Klimešová 

s fenami Aralií Novterpod a Axou z Lounského chovu, Adriana Slezáková a Birk Aibara, Monika 
Prokopová a Abba od Tuchorazské hlásky a Simona Hurábová a Džina z Vandalky. Na letošní MS 
přímo postoupily týmy Simona Hurábová s Džinou a Monika Prokopová s Abbou. Všechny týmy, 
které postoupily do finále splnily kritéria pro udělení dotace. 
  
 Na závěr bych chtěla poděkovat vše členům, kteří se podílejí na organizování akcí klubu. 
I přes tuto pomoc klub stále hledá zpracovatele klubového zpravodaje a webu. Zvláště teď když 
webové stránky klubu budou mít novou podobu.  
 Další ochotné pomocníky bude klub potřebovat při zajištění MS BO v roce 2009. Pokud byste 
chtěli s jakoukoli akcí pomoci, tak se obraťte na výbor klubu. 
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